
Jaka jest naprawdę sytuacja szpitala ?
Wywiad z Wicestarostą Sierpeckim
Wojciechem Rychterem

Jaka jest naprawdę sytuacja szpitala ? Czy jest tak źle jak mówią…�����

Szpitalne inwestycje, sytuacja szpitala, tomograf, termomodernizacja budynku
szpitala, sprzęt od WOŚP, darczyńcy. O tym wszystkim można przeczytać w
wywiadzie z Wojciechem Rychterem Wicestarostą Sierpeckim, który opublikowany
został w gazecie Ekstra Sierpc wiadomości lokalne z dnia 16 października br.
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